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Protokoll styrelsemöte S30 2014–12–02

Närvaro: Alen Lulic Propagandamästare tillika Sekreterare, fr.o.m. §9
Josefin Karlsson Ordförande
Carolina Sartorius Studierådsordförande
Jashar Vahid Källarmästare
David Larsson Cafémästare
Louise Hauzenberger Skattmästare
Erik Gärtner Näringslivsansvarig
Sebastian Karabeleski Programmästare
Astri Magnussen Sexmästare
Philip Holgersson Revisor
Micaela Bortas Vice Kårordförande TLTH
Peter Dahl Kårkontakt TLTH, t.o.m. §13

Adjungerade Kasper Tall Skattmästare Electus
Anna Lissborg
Lisa Claesson Cafémästare Electus
Carl Nilsson Nyman
Filippa de Laval Revisor Electus
Viktor Attoff Ordförande Electus

§1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan
12.09.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Kasper Tall

• Anna Lissborg

• Carl Nilsson Nyman

• Viktor Attoff

• Lisa Claesson

• Filippa de Laval

§5 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:

• §14.1 Datum HTM2 Extra

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt att godkänna protokoll S25, S27 och S28.

§6 Information från
kåren

Micaela Bortas informerade att Puben puben arrangerar en pub
imorgon.
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11alu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic11jka
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11csa
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09fa2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?lak03dla
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10lha
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic11awi
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11mgu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic12ama
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09ph1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?mat10cni
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat13fla
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Filippa de Laval upplyste att fullmäktigevalet är genomfört och
D-sek har ökat sitt valdeltagande från 2.2% till 13%. Det valdes
fem ordinarie D-are i fullmäktige i år.

Peter Dahl sade att kåren börjat titta på budgeten inför nästa år
och att det är aktuellt att se över hur valberedningsprocessen ser
ut.

§7 Information från PLD
&& PLC

Carolina Sartorius informerade att hon varit på programledningsmöte
där de tog beslut om lär-o-timmplanen. Hon meddelade att in-
formationen finns i utskottsrapporten.

Alen Lulic kom in i lokalen.

§8 Beslutsuppföljning Arkivstädning

Josefin Karlsson meddelade att styrelsens kommentarer har skick-
ats till arkivarierna.

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S32.

Beslutshantering

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S32.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Josefin K. Reunion S10 2014 S10 2015
Josefin K. Beslutshantering S13 2014 S32 2014
Alen L. Arkivstädning S18 2014 S32 2014

Josefin K. Alkoholpolicy S30 2014 S32 2014

§9 Utskottsrapporter Ingen hade frågor eller kommentarer rörande utskottsrapporter-
na.

§10 Ekonomisk status Louise Hauzenberger meddelade att vi har okej med pengar.

§11 Val av funktionärer Näringsliv
Funktionär inom Industrimästeriet Sandra Olsson (dic12sol)

Programmästeriet
Sångarstridsförman Anna Lissborg (ims11ali)
Sångarstridsförman Christian Hernvall (ada10ch1)

Propagandamästeriet
Artist Douglas Clifford (dat13dcl)

§12 Övrigt • Jashar Vahid informerade att ytterligare en hårddisk har gått
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sönder och att det behövs mer pengar utöver de 3500 kro-
nor som finns tillgängliga från mötets tidigare beslut. Den
nya summan som behövs är 4795 kronor. till det.

Mötet beslöt att köpa in hårddiskar värda högst 4795 kro-
nor.

–

• David Larsson informerade att han fått en förfrågan om att
det ska finnas salt, peppar och ketchup tillgängligt i funk-
tionärskylen.

Mötet beslöt att köpa in det och göra det tillgängligt för
funktionärerna.

–

• Carolina Sartorius föreslog att styrelsen bestämmer datum
för styrelseshiphtet.

Josefin Karlsson sade att hon ska skicka ut en doodle till
styrelsemedlemmarna och föreslog att Astri Magnussen försök-
er bestämma tid till sexkollegieshiphte.

§13 Bokslut Louise Hauzenberger informerade att varje styrelsemedlem ska
skriva en rapport om deras ekonomi under året, en verksammhets-
berätelse och ett testamente. Kassor ska räknas där cafémästaren
och sexmästaren ska se till att deras kassor stämmer.

Josefin Karlsson sade vidare att det finns ett dokument tillgäng-
ligt för styrelsen om allt som ska göras.

§14 alkoholpolicy Josefin Karlsson informerade att hon har skrivit ihop ett policy-
dokument om lagarna som rör inköp av alkohol av föreningar.

Micaela Bortas informerade att det finns en policy på kåren angående
alkohol.

Josefin svarade att denna inte strider mot kårens policy utan är
mer till för att informera funktionärerna om precis vad so gäller.

Peter Dahl menade att det kan vara bra att byta namn på policyn
till något i still med bokföringspolicy.

Mötet beslöt att lägga till punkten ”Alkoholpolicy” till beslut-
suppföljningen och att det ska rapporteras på S32.

§15 Datum HTM2 Extra Josefin Karlsson tyckte att mötet ska bestämma tid för HTM2 Ex-
tra.

15 december

§16 Meddelanden • David Larsson meddelade att cafémästeriet har bakat och
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ska göra det så ofta som möjligt i december. Om folk har
idéer saker man kan baka så kan man prata med honom.

• Sebastian Karabeleski meddelade att Luciardome-anmälan
är öppen.

• Carolina Sartorius meddelade att hon kommer vara borta
under delar av december och januari.

§17 OFMA Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan
12:27.

Mötessekreterare

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Justeras

Josefin Karlsson
Ordförande
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Ordförande  
Har pysslat och donat en del med sekrionstackfesten. Börjat skriva på mitt testamente och 
förbereda överlämning.  
 
NLV 
Näringsliv hade en workshop för att förbättra kommande event och spåna nya idéer. Därefter 
hade vi en kickoff på Utmaningarnas hus. Utöver det har daglig verksamhet, dvs kontakt med 
företag, pågått. Nästa inplanerade event är Hackathonet med Qlik. 
 
SRD 
Det har varit programledningsmöte för både C och D. Där beslutades det om läro och 
timplanerna för nästa läsår samt diskuterades vad som ska stå i läsårsrapporterna för 
föregående läsår.  
 
Läsårsrapporter 
Jag har skrivit kommentarer till läsårsrapporterna för C och D för sektionens räkning. Här är 
de (och här är mallarna 
https://drive.google.com/file/d/0B85kuTJUbhtRMm9FaDJEWnFQNXVZNVM2LXkyT0U4SG1t
UnZR/view?usp=sharing 
https://drive.google.com/file/d/0B85kuTJUbhtRWXB2OEoyVU1sWkZyQklwTmN2RGozVTUw
OWhF/view?usp=sharing förra årets för D): 
 

3.1. Strategiskt Mål 1: Våra utbildningar möter studenternas och arbetsgivarnas 
nuvarande och framtida krav 
Kommentar från studentrepresentanterna i programledningen: 
Studenterna tycker att de läser en utbildning som leder till jobb och sektionen lägger mycket tid på att 
studenterna ska veta vad man kan jobba med när man tagit examen genom till exempel mentorsprogram, 
företagskvällar och arbetsmarknadsdagar. 
 
Många av de kurser som ej klarar KPI 1.1 ska göras om eller bytas ut, vilket förhoppningsvis gör att mål 1.1 
kommer klaras ännu bättre i framtiden. 
 
3.2. Strategiskt Mål 2: Våra utbildningar är forskningsbaserade och på hög 
internationell nivå 
C: 
Utbildningen är relativt forskningsbaserad, men det är en eftersaknad av professorer i undervisningen, för 
mycket ges av doktorander och lektorer, speciellt på kurserna från institutionen för designvetenskaper. 
 
D: 
Studenterna anser att detta mål inte nås i grundblocket. Därefter varierar det starkt bland de olika 
kurserna/specialiseringarna. 
Många studenter efterfrågar mer datorteknikrelaterad forskning, då de inte känner sig särskilt insatta i vissa 
forskningsområden. Studenterna är väldigt intresserade av både metodik och resultat kring forskning. 
Genom att implementera mer forskningsrelaterade undervisningsmoment så hade studiemotivationen, men 
även ens akademiska självsäkerhet, ökat. 
 



3.3. Strategiskt Mål 3: Vi har en funktionell och attraktiv fysisk och psykosocial 
arbets och studiemiljö 
Kommentar från studentrepresentanterna i programledningen: 
Nollningen välkomnar studenterna och hjälper dem att skapa kontaktnät och hitta studiekamrater. Ehusets 
ombyggnation för några år sedan har gett studenterna en bra studiemiljö, men det är många studenter från 
andra program som sitter i Ehuset och pluggar, vilket gör att studieplatserna är för få. 
 
Sommaren 2014 gjordes sektionslokalen för studenterna om, vilket har lett till en bättre studiemiljö för 
studenterna. 
 
3.4. Strategiskt Mål 4: Våra lärare har hög pedagogisk kompetens 
Kommentar från studentrepresentanterna i programledningen: 
Det är väldig spridda åsikter bland studenterna vare sig detta mål uppnås eller ej. Många lärare prisas för 
deras pedagogik, medan en del blir svartmålade väldigt snabbt. Generellt sett så anser studenterna att detta 
mål uppfylls, då studierådet får i regel fler positiva än negativa kommentarer. Den populäraste åsikten är 
dock den neutrala  många studenter anser att lärare är duktiga på att föreläsa, men att föreläsarna 
fokuserar på fel aspekter. Det är många kurser där studenterna uppfattar lärarnas pedagogik som alldeles 
för systematisk och övergripande  istället för flexibel, med fokus på det som studenterna är svaga i. 
 
3.5. Strategiskt Mål 5: Våra utbildningar är landets mest attraktiva i sina kategorier 
Kommentar från studentrepresentanterna i programledningen: 
Enligt många studenter så söker sig folk hit eftersom LTH som helhet har ett väldigt gott rykte  både när det 
gäller själva utbildningarna men även de sociala förhållandena. 
 
3.6. Strategiskt Mål 6: Vi uppnår jämställdhet och mångfald på samtliga utbildningar 
Kommentar från studentrepresentanterna i programledningen: 
Det finns enstaka fördomar kring etnicitet och religion. Detta kan delvis bero på att det inte finns så mycket 
mångfald när det gäller dessa aspekter, bland de som börjar på data. De riskerar tyvärr att bli utsatta. 
Kränkningar förekommer dock extremt sällan och programmet har i regel väldigt öppna och förståeliga 
studenter. Detsamma gäller lärarna som i regel är objektiva, öppna och rättvisa i sina studentkontakter. 
Eftersom programmet har en väldigt låg andel tjejer så blir det sociala aspekten inte lika mångfacetterad 
som är önskvärt. Eftersom de flesta dataingenjörer i näringslivet samt kursernas lärare är män, så 
genomsyras utbildningen av en väldigt mansdominerande atmosfär. Enkla saker som att benämna 
programmeraren eller datateknikingenjören som hon eller hen kan ha en positiv effekt på studenternas 
fördomar i längden. Det har visat sig att vissa föreläsare har en trångsynt bild när det gäller jämlikhet och för 
att motverka framtida problem så bör lärarna vara mer lyhörda när det gäller studenters åsikter. 
Dessa brister förekommer dock i enstaka fall  i överlag så är det en väldigt välkomnande miljö och 
studenterna trivs. 
 
3.7. Strategiskt Mål 7: Vi uppnår hög genomströmning 
Kommentar från studentrepresentanterna i programledningen: 
Det finns många äldre studenter som underminerar vikten av att gå på lektioner då dessa antingen valt att 
fokusera mer på sektionsengagemang, eller helt enkelt hade väldigt lätt för vissa kurser. Denna attityd 
smittar lätt av sig på de nya studenterna, vilket leder till en ond cirkel. Studierådet har som regel att dess 
funktionärer skall uppmuntra andra studenter att gå på så många schemalagda moment som möjligt. I regel 
försöker studierådet att uppmuntra självstudier och utforskning av kursernas innehåll, så att 
studiemotivationen hålls uppe. Genom pluggfik och uppmuntrande kommentarer försöker vi uppnå detta. 
 
3.8. Strategiskt Mål 8: Studenterna får relevanta internationella kompetenser och erfarenheter inom 
sina studier 



Kommentar från studentrepresentanterna i programledningen: 
Det finns ett stort intresse för studenter att söka utbytesstudier, men många anser att det finns för lite 
information om det. I takt med att fler och fler av studenterna som läser kinainriktningen blir aktiva inom 
sektionen, så sprider sig informationen och erfarenheterna vidare. Många studenter är för inriktade i sina 
studier i Lund att de oftast  medvetet och omedvetet  förbiser information om utbytesstudier i tron om att 
det inte kan gälla dem. 
 

 
Jag har kallat till studierådsmöte det är på onsdag kl 12.05 i E:1426. Kom dit! 
  
Jag har planerat en hemlig tackaktivitet för mitt utskott som vi kommer göra på torsdag. 
 
Sedan så har jag varit på SRXmöte där vi bland annat diskuterade studievägledningen och 
hur externa representanter ska jobba i framtiden. Kom på studierådsmötet på onsdag ifall ni 
är intresserade.  
 
Källar 
Vi har gjort en ordentlig städning av ful, vilket gjorde att vi fick in mer saker men ändå har mer 
ledig plats. Konstigt. Vi har också julpyntat iDét, dammsugit ventilationstrummorna och satt 
upp den nya projektorn. I övrigt har jag hanterat accesser som vanligt. 
 
Skatt 
Jag har börjat planera för bokslutet. 
 
CPM 
Jag har planerat/utfört kickoff. Jag har även suttit på sektionsmöte. Samt planerat pubrunda 
 
Sex 
Har förberett pubrunda som ska hållas på k, samt arbetat med att få fram en ny sexmästare. 
Här även stått för mat på sektionsmötet :)  
 
Café: 
Har räknat in cafékassan, borderkassan, set över sortimentet och hjälpt till med att handla 
inför och laga mat till näringslivs och programs kickoff/tackevent i kombo med tackfest för 
SåS13. 
 


